
چـه خـبر از آکـادمی و اتـاق فکـر
فوتبال استان اردبیل

باور کنید در عرصه ورزش به عنوان یک خبرنگار ورزشی با مسئولین
رشته های مختلف هیچ پدر کشتگی ندارم. با آن هایی که به مسائل
حاشیه ای از جمله مطرح شدن بها می دهند و ارزش قائل هستند نیز
مِان به کار خود و انجام بهینه وظیفه ای که بر دشمنی ندارم. ما سر
دوش داریم گرم است. نه به دنبال ریاست و مقام هستیم و نه صاحب
تیم و باشگاهیم که به خاطر بخشودگی ورودیه مسابقات حقیقت را در
زیر چکمه های منفعت طلبی نابود بکنیم، اگر حرفی می زنیم و به

مطلبی اشاره می کنیم اندیشه ای جز بهبود امور نبوده و نیست.

برای طرح واقعیت هایی که برای به خاک سیاه نشاندن برخی از رشته
ها دخیل بوده اند اراده ای دیده نمی شود. به نظر می رسد کشف
اسرار حرکت های پوپولیستی و تغییر موضع برخی از مدعیان خدمت به
ورزش جز اسرار است و برای روشن شدن و کنار زده شدن پرده های
کشیده شده بر روی آن ها تا روز “تبلی السرائر” روزی که همه

ناگفته ها و توافق های در گوشی رو خواهد شد منتظر بمانیم.

این مقدمه بهانه ای شد تا به دو مورد از وعده های داده شده در
فوتبال استان اشاره بکنیم. شاید این یادآوری ها عاملی برای عملی

کردن این وعده ها باشد.

در یادآوری این نکات، خطاب ما فرد خاصی نیست و مجموعه هیئت
فوتبال استان است که باید در مسیر سرافرازی آن تلاش کنند. دوستانی
که تا دیروز در قامت یک منتقد سرسخت بوده و امروز گوشه ای از کار
را به دست گرفته اند حتما باید بگویند که دلایل عملی نشدن این

وعده ها چیست؟

در 9 آذر ماه 96 باشگاه خبرنگاران جوان از قول رئیس هیئت فوتبال
استان مخابره کرده است که راه اندازی آکادمی فوتبال در اردبیل به
فدراسیون فوتبال ارائه شده و با بازدیدی که نماینده فدراسیون
فوتبال از زیر ساخت های فوتبال اردبیل داشت قرار بر این شد تا

هرچه زودتر در مرکز اردبیل آکادمی فوتبال راه اندازی شود.

در 30 اردیبهشت 97 در دیدار رؤسا و اعضای کمیته های هیئت فوتبال
با مدیر کل ورزش و جوانان، رئیس هیئت گفت: با حمایت اداره کل
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ورزش و جوانان و دستگاه های مربوطه، آکادمی هیئت فوتبال اردبیل
راه اندازی می شود تا بتوانیم با راه اندازی آین آکادمی نقش

اساسی در رشد و توسعه فوتبال داشته باشیم.

بر اساس اعلام هیئت فوتبال در 5/3/97 جلسه هم اندیشی با موضوع
آکادمی هیئت فوتبال استان برگزار شد و رئیس هیئت استان در این

جلسه گفت که با آکادمی به سمت استاندارد سازی حرکت می کنیم.

رئیس هیئت فوتبال استان در دوازدهمین روز از تیر ماه 1397 در
مصاحبه با خبرنگاران گفت: تلاش می کنیم تا با راه اندازی آکادمی
فو.تبال استان اردبیل که به مجهز به فعالیت های ورزشی، ارتقای
توان روحی و روانی، آمادگی جسمانی و سنجش توانمندی بازیکنان است

رصد امور را در آکادمی فوتبال استان انجام بدهیم.

ریئس هیئت استان به گزارش خبرگزاری موج در 15 تیر ماه 98 گفته
است: راه اندازی آکادمی فوتبال یکی از آرزوهای دیرین استان های
کم برخوردار کشور بوده و اردبیل فاصله چندانی تا تحقق این مهم

ندارد.

در مقطعی حتی مطرح بود که حاج مسعود هوشمندی به عنوان رئیس
آکادمی فوتبال انتخاب بشود و حال آیا می توان سؤال کرد که این
آرزوی دیرینه به قول رئیس هیئت فوتبال چه وقت برآورده خواهد شد و
چه زمانی زیرساخت های مورد نیاز راه اندازی آکادمی مهیا می شود؟

تشکیل اتاق فکر دومین موردی است که یادآوری آن را انجام می دهیم
تا شاید فرجی حاصل شود.

در جلسه ای که به همین منظور ترتیب یافته و گزارش آن در 22 آبان
ماه سال 97 توسط خبرگزاری مهر بر روی خروجی قرار گرفته رئیس هیئت
فوتبال استان گفته است: با تشکیل اتاق فکر فوتبال دو موضوع اصلی

ساخت ایده های نوین و گشودن گره های فکری دنبال می شود.

وی افزود: تشکیل اتاق فکر با حضور اساتید و صاحب نظران دانشگاهی،
اقتصادی، و پیشکسوتان فوتبال با هدف یافتن راه های نوین برای زدن
میان بری بهتر در کسب موفقیت های بیشتر بوده و با مشارکت دلسوزان

ورزش استان امیدوار به کسب نتایج ارزشمندی خواهیم بود.

در این جلسه رئیس هیئت فوتبال وعده داد که اتاق فکر در هر ماه
حداقل یک بار تشکیل جلسه بدهد!!



از تاریخ آغاز به کار، اتاق فکر تا پایان سال 98 چند جلسه برزگار
شده و چه راه کار های عملی برای تحقق اهداف مطرح شده توسط رئیس
هیئت ( ساخت ایده های نوین و گشودن گره های فکری) انجام پذیرفته

است؟

ایا مطالبه احداث ورزشگاه 5 هزار نفری در زمین های پادگان حاصل
جلسات اتاق فکر بوده و یا ……

 

 

 

 


